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Viskwekerij Linkebeek  -  Sluiting

Eind 2014 besliste het Instituut voor Natuur- en Bosonderzoek (INBO) om het beheer 
van de viskwekerij in Linkebeek tegen eind 2016 stop te zetten. De verscheidene 
provinciale visserijcommissies betreuren dit voornemen om verschillende redenen. 
Volgens hen zou de sluiting onomkeerbare gevolgen hebben voor de kweek van een 
aantal zeldzame, niet in het commerciële circuit te verkrijgen vissoorten alsook voor de 
kweek van een aantal vissoorten met een meerwaarde voor de hengelsport. Bovendien 
zou de kwekerij in Linkebeek beter zicht hebben op de genetische afkomst van de vissen, 
wat van belang is voor de inperking van bepaalde visziekten. Tot slot zou de viskwekerij 
een belangrijke rol spelen bij de herintroductie en bij het herstel van de populatie van 
bepaalde bedreigde vissoorten. Al deze activiteiten vergen een tijdshorizon van 
verscheidene jaren.

Dat de provinciale visserijcommissies oprecht zijn in hun treurnis, mag blijken uit het feit 
dat zij naar eigen zeggen bereid zijn om middelen uit hun eigen begroting ter 
beschikking te stellen om een sluiting van de Linkebeekse viskwekerij alsnog te 
voorkomen. 

1. Kan de minister de redenen toelichten waarom werd voorgenomen om de viskwekerij 
in Linkebeek te sluiten? Hoe reageert ze op de verscheidene argumenten die pleiten 
tegen de sluiting?

2. In welke mate werden de provinciale visserijcommissies bij deze beslissing 
betrokken?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 279  van 7 januari 2016
van WILLY SEGERS

Ik verwijs naar het verslag van de vergadering van de Commissie voor Leefmilieu, 
Natuur, Ruimtelijke Ordening, Energie en Dierenwelzijn van 26 januari 2016 over de 
vraag om uitleg nr. 691 over hetzelfde onderwerp.


